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Ignifugé 
Flame retardant

Confort 
Comfort

Densité / Density  
s400-20: 20 kg/m³ | s400-30: 30 kg/m³

Résistance thermique 
Temperature resistant: -30 / +100°C 
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Description Matériau  
Material description

Non-tissé blanc fabriqué à partir de fibres polyester et spécialement conçu pour la  
fabrication de sièges. Il répond aux exigences de la norme ECE R-118 ainsi qu’aux  
attentes en matière de confort, durée de vie et souplesse. 
White non-woven made from polyester fibers and specially designed for upholstery. It meets 
both the requirements of ECE R-118 as well as the bus industry’s expectations regarding 
comfort, long service life and easy handling.

Utilisations  
Application

Spécailement conçu pour les sièges de véhicules et autres meubles d'assise, assurant un 
confort à long terme. 
As upholstery material for vehicle seats and other seating furniture, ensuring long-term seating 
comfort even where in continuous use.

Comportement au feu  
Flammability

FMVSS 302, 
DIN 75200

satisfaite / fulfilled

ece r-118 annexes 6, 7, 8 satisfaite / annexes 6, 7, 8 fulfilled

Epaisseurs | Thickness mm s400-20: 20, 30 ± 10%   |   s400-30: 10, 15 ± 10%

Consigne 
Advices

►Fabrication d'éléments sur mesure selon spécifications / schéma  
►Ready-to-use parts acording to your specifications or drawing

Atouts  
Benefits

►Grande stabilité de forme sous charge permanente 
►Haute élasticité. Le produit ne marque pas de plis en utilisation régulière 
►Longue durée de vie 
►Respirant 
►Ne dégage pas de gaz ni de fumées toxiques en cas d‘incendie 
►High shape stability under permanent load 
►High elasticity for simple and wrinkle-free installation 
►Long service life 
►Breathable 
►Will not develop toxic smoke gases in the event of fire

i

Entièrement recyclable 
Completely recyclable

FICHE TECHNIQUE | DATA SHEET

CELLO® S400                          

Exemple de garniture de siège / Example of a seat upholstery
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RESPECTER NOS CONSIGNES DE FAÇONNAGE   |   SEE OUR PROCESSING AND STORAGE INSTRUCTIONS                                                   ISO 9001
Toutes les informations sont des valeurs moyennes indiquées de bonne foi, données sans engagement et excluent toute responsabilité de la société pour les dommages et préjudices éventuels, quels qu’ils soient, y  
compris ceux liés aux droits des tiers. Elles ne dispensent pas l'acheteur de procéder aux tests et essais préalables nécessaires. Sous réserve de modifications techniques. Cette fiche technique est disponible, dans 
sa version en vigueur, sur notre site internet. Details and values given in this leaflet are average values and have been compiled with care. They are not binding, however, and Cellofoam International GmbH & Co. KG 
disclaims any liability for any damages and detriments, also in connection with any third party’s rights. The information given does not release the buyers from making the necessary experiments and tests themselves. 
Subject to technical changes. 


